
Langø Bådelaug 

Referat af bestyrelsesmøde d. 2. december 2021 
 

 

 

Afbud:  

Ingen 

 

Dagsorden: 

1: Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet gennemgået og godkendt  

 

2: Nyt fra: 

A: Formanden: 

Intet 

 

B: sekretæren: 

Intet 

 

C: Sekretariatet/havnen: 

Der er yderligere medlemmer som venter på bådplads 

Der arbejdes fortsat med Harba i forhold til at få systemet til at køre optimalt, dette ligeledes ses i 

sammenhæng med årets afslutning og begyndelsen på det nye år rent regnskabsmæssigt  

Der står både på området ude til vandlinjen, hvilket er besluttet på seneste generalforsamling, at dette ikke 

må finde sted. Bådeejerne tilskrives omkring dette. Der er pladser til disse både andre steder på området.  

D: Kassereren: 

Regnskabet er nu efterhånden ved at være færdigt – der er et pænt overskud på ca. 70.000 

Der har i årets løb været ca. 200 autocampere og ca. 450 gæstesejlere. Derimod er omsætningen på 

travliften gået ned, dette er formentlig på baggrund af vores tilgang til, at andre udefra ikke længere kan 

anvende travliften på samme måde som tidligere 

 



E: Udvalg: 

Aktivitetsudvalg: Der er møde vedr. nytårskur meget snart 

 

Travliftudvalg: Der har været afholdt møde med travliftudvalget på baggrund af, at der bl.a. er modtaget 

klager over udvalget. Det vurderes, at det er hensigtsmæssigt, at afholde løbende møder med udvaglet 

 

Miljøudvalg: Intet 

 

3: Pæle til bølgebryder 

Alle pæle i hele havnen er træktestet og på den baggrund, skal der udskiftes 6 pæle. TP-marine er kontaktet 

vedr. pæle til bølgebryderen til den sidste plads på bro 4. Vi kan også låne diverse værktøj til at gøre 

arbejdet færdigt med.  

Alle fortøjninger og andet forskelligt tovværk på broerne skal fjernes for vinteren, hvis ikke bådene er i 

vandet vinteren over. 

 

8: Eventuelt 

Intet 

 

 

Næste møde den 13. januar 2021 kl. 19.00.          

 


